

## 與阿拉伯聯合酋長國海關總署推進AEO互認安排

### Advancing the AEO Mutual Recognition Arrangement with the General Administration of Customs of the United Arab Emirates

繼去年6月與阿拉伯聯合酋長國海關總署簽署AEO互認安排行動計劃後，貿易關係及公共傳訊科高級參事李志銘於1月15至16日率領代表團前往阿拉伯聯合酋長國(阿聯酋)迪拜，與阿聯酋海關總署召開第一次互認安排工作會議及進行聯合認證工作，為落實雙方 AEO 互認安排向前邁進了重要一步。

會議期間，雙方就 AEO 互認安排的準備工作進行討論和交流。雙方亦到訪了兩間阿聯酋AEO企業展開聯合認證工作，以加快落實AEO互認安排。



▶ 與阿聯酋海關總署進行第一次互認安排工作會議。  
Hong Kong Customs conducted 1st Bilateral Meeting with UAE Customs.

▶ 香港AEO代表團到訪阿聯酋AEO公司進行聯合認證。  
Hong Kong AEO delegation conducted joint validation visit to an UAE company.

Following the signing of the Action Plan for AEO Mutual Recognition Arrangement (MRA) between the Hong Kong Customs and the General Administration of Customs of the United Arab Emirates (UAE) in June last year, Mr Simon Lee, Senior Staff Officer of Office of Trade Relations and Public Communication of Hong Kong Customs led a delegation to Dubai, UAE between 15 and 16 January 2025 to convene the 1st Bilateral Meeting cum Joint Validation Visit (JVV), marking a significant step towards the conclusion of the AEO MRA between the two administrations.

During the meeting, both sides engaged in discussions and exchanges on the preparatory work of the AEO MRA. The two administrations also conducted JVV to two UAE AEOs to expedite the conclusion of the AEO MRA.



聯絡我們  
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科

Office of Trade Relations and Public Communication  
Customs and Excise Department

